



GROUND FLOOR LAYOUT PLAN



Fundere是Fusion 的拉丁詞,意思是 融化。在這個項目 中,融合東西方風 格元素,因客戶喜 歡中國傳統藝術品 同時也喜歡西方風 格家具。

Fundere is the latin word for Fusion, meaning melt. In this project, we intend to melt eastern and western decorative elements together as the client loves Chinese traditional art works and western style's furnitures.



We boldly put a wide range of materials together, such as wood, metal and leather, which forms a synergy to create the sense of fusion This can be exemplified especially in the living and dining room.

設計師通過利用 木材,金屬和皮革 等材料貫通整個 公寓。



MASTER BEDROOM 主臥室



Designer picked special light to create the sense of fusion with an industrial touch.

設計師精心挑選東方藝術品與帶有工業風的燈飾可點綴公寓中的設計元素。



The client is also a huge fan for automobiles and engines. Thus, we have created a secluded man-cave/game room, where the light is chosen because the style resembles an automotive engine

此外,客戶鍾情跑車,設計師設計遊戲室供給客人在空餘時間娛樂。設計師也為他的收藏品設計了一個展覽區。



STUDY ROOM 書房



Selective eastern artwork is handpicked by the designer to enhance the fusion effect. The very long corridor is also accompanied by artwork.

走廊也特意放了客人 喜歡的中式畫作作為 優化走廊空間用途。



WALK IN CLOSET 衣帽間



BATHROOM 浴室



KITCHEN 廚房